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16 mars – 11 maj

Föreningen för teater och dokumentation i Jär fälla
Gamla folkets hus, Blomstervägen 11, Kallhäll.

Biljetter från 17 februari på biblioteken i Järfälla, Konsum i Kallhäll och Jakobsberg,
ICA i Viksjö samt 2 tim före varje föreställning på teatern.

Föreställning ons 19.00, tor 19.00, lör 14.00 och lör 19.00.

Info och bokning 08-583527 08. Gruppbokning ABF: 08-58010120.

KAINS
BARN

Ett drömspel
om våld och vilsna själar
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Ett rekordstort antal bilder på pepparkaksbyggen har nått redaktionen. Och inte 
vilka byggen som helst, heller! Juryn har slitit hårt för att utse en enda vinnare, 

men misslyckats. Därför har vi fyra vinnare den här gången – en i vardera 
tävlingsklassen:

Pepparkakstävlingen

Priset är att få bli publicerad i Spadtaget. Och äran, förstås! 

Grattis från redaktionen – hoppas det smakade bra!

Tradition: Marita Vriste

Framtidstro: Lena AnderfeltÖverjordisk: Gunilla Wilund Landmärke: Per Hillbom



För en tid sedan var jag på Moderna muséet och såg 
utställningen Picasso/Duchamp. Jag fastnade vid en 
glasmonter med några föremål av Marcel Duchamp. 
Aldrig hade jag trott att han och jag kunde ha något 
gemensamt, men till min förvåning såg jag något jag 
väldigt väl kände igen. Trots att hans tidningsnum-
mer var från 1917, skrev han samma sak som vi tja-
tar om i nästan varje Spadtag: om ni inte skickar in 
material, så blir det kanske inget Spadtag! Eller med 
hans ord: ”The second number of The Blind Man 
(som hans tidning hette) will appear as soon as YOU 
have sent sufficient material for it.”

 
Edith

(Spadtagsredaktör)

Inget är nytt under solen…
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